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Přijeli jsme na návštěvu k naší stárnoucí mamince. (Teď už je u Pána.) Právě jsme byli
venku, když mi volá: „Co nejdřív se vrať, mám tady jednu známou.“

„A co potřebuješ?“ „No, abys jí řekl evangelium…“ Dodávám, že maminka přijala Pána Ježíše
ve svých 18 letech a od té doby Ho věrně následovala, chodívala do shromáždění, každý den
si četla Boží slovo a evangeliu velmi dobře rozuměla…
Po návratu z procházky jsem se jí ptal, proč to evangelium své známé neřekla sama, když
měly hezký rozhovor? Smutně se na mě podívala: „Víš, Pavle,

NÁS TO NIKDY NIKDO NEUČIL…“

Potkávám spoustu – opravdu spoustu – krásných českých křesťanů, kteří upřímně žijí
s Pánem Ježíšem a přitom za dlouhá desetiletí svého chození s Ním NIKDY NIKOMU
NEŘEKLI DOBROU ZPRÁVU a nikdy nikoho k Pánu Ježíši nevedli.
To pokládám za obrovskou ztrátu evangelikálního hnutí u nás a současně za obrovskou
životní ztrátu každého z těch křesťanů i jejich nevěřícího okolí, že nikdy neslyšeli.

Kolik upřímných křesťanů žije kolem Tebe, ve Tvém sboru i v širším okolí, kteří by si i přáli
svým nevěřícím něco říct? A někteří se i léta modlí, ale sami opravdu nevědí, jak začít, jak
pokračovat a jak někoho vést k obrácení…

TY ALE VÍŠ, JAK ZAČÍT!

A taky víš, jak pokračovat… Pomůžeš jim? Vyprávěj jim vlastní příběhy s nevěřícími, nauč je,
co jsi pochytil/a na tréninku, podívej se s nimi na několik kratičkých lekcí na webu
Mosty k lidem.cz. Jdi s nimi za jejich přáteli a ukaž jim to. Nebo je pouč a přizvi na svoje
vlastní Discovery s nevěřícími. Ideálně je vezmi s sebou na další trénink. Něco
podstatného se změní v jejich životech s Pánem Ježíšem a přirozeně taky v jejich okolí.

Šipkou s logem Mostů k lidem se můžeš vrátit k předchozí inspiraci.
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